
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 2. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 1
Ministeren bedes redegøre for om regeringen fortsat ønsker gartneri i Dan-
mark, og hvilke initiativer regeringen vil tage for at sikre at gartnerisektoren
kan overleve i Danmark, jf. artiklen ”Ned med skatten og væk med afgifterne”
fra Fyens Stiftstidende den 30. september 2013.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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